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1、Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
祝你生日快乐!愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好!
2、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
3、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
4、Thank you, Mother, for your love, your smiles, your faith and trust, but most of all for being such a wonderful mother.
谢谢您，母亲，谢谢您的爱抚、您的微笑、您的信念、您的信任，但最重要的是，谢谢您是这样慈祥敦厚的母亲。
5、My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日!
6、Only wishes that are made with special love will do for a dad who is wonderful in every way as you.
只有用挚爱绢成的祝福的话， 才能献给像您那样慈爱的爸。
7、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here. May your memories today be warm ones. May your dreams today be dear. may your joy last through the year.
愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
8、A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
9、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心!
10、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花 绽放!
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1、朋友，愿你的生活前程似锦，流光溢彩!
Friends, wish you a bright future in your life!
2、今天是你的生日，愿我的问候，是一抹绿荫，为你遮阳挡雨。
Today is your birthday. May my greetings be a shade to shade you from the sun and rain.
3、今天是你的生日，问候你是我真正想做的，祝你生日快乐!
Today is your birthday. Greeting you is what I really want to do. Happy birthday to you!
4、在您的生日，有我们的祝福相伴左右!
On your birthday, we have our best wishes.
5、许下一个新的心愿，愿我们的友谊地久天长。
May our friendship last forever.
6、愿你今天怀里堆满礼物，耳里充满祝福，心里溢满温度，生日过得最酷!
May you have gifts in your arms today, blessings in your ears, temperature in your heart and the coolest birthday ever!
7、祝您生日快乐，愿幸福永无归期!
Happy birthday to you. May happiness never return!
8、受友情之托，向你发来祝福，祝你生日快乐!
On the trust of friendship, I send you my best wishes for a happy birthday.
9、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
On this special day, I would like to say how happy I am that time has not changed our friendship. I wish you a happy birthday.
10、一年一度，每一次的日子都是新的开始，每一回的祝福都充满浓浓深情!
Every year, every day is a new beginning, every blessing is full of deep feelings!
>3.英语生日祝福语唯美句子
1、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴!
2、The kindest friend there could ever be is the kind of friend you are to me.Happy Birthday!
世上如有诤友， 那就是像你对我那样关怀的朋友。祝你生日快乐!
3、My birthday wishes to you are the warmest. May all the plans you are making work out just right for you and may life always bring the best things your way.
热烈祝贺你的生辰!愿你的计划都能实现、愿你的生活永远美丽!
4、Wishing you a wonderful birthday.You make this world a nicer place just by being so kindhearted.May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things,too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花!
5、May you keep in good health and good spirit both on your birthday and all through the year.Hope your birthday is happy and your wishes all come true.
祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
6、The kindest friend there could ever be is the kind of friend you are to me.Happy Birthday!
世上如有诤友，那就是像你对我那样关怀的朋友。祝你生日快乐!
7、Hope your birthday begins a new year with special happiness and all that means the most to you.
愿你的生日迎来充满无限幸福的新的一年，以及你最珍惜的一切。
8、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放!
9、Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.
祝你生日快乐，给你我们所有的祝福!
10、Grandma means sunshine filled with blessings from above, Grandma means kindness because it\'s another name for love May this be a special birthday for you.
奶奶是充满祝福的阳光，照耀我身;奶奶是慈祥和蔼的别名，爱的象征。愿您的生日特别快乐!
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1、Happy birthday to a wonderful person!
——祝一位极帅的人生日快乐！
2、Happy birthday. I hope today treats you well.
——生日快乐，祝你今天过得愉快！
3、Congratulations and warmest wishes for your birthday and every day.
——祝你生日快乐，天天快乐！
4、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
——愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
5、Wishing you a wonderful day and a year filled with happiness！
——祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里！
6、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
——敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
7、May every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
——愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
8、Congratulations on your birthday. May the coming year be filled with happiness and success.
——愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
9、May your life brighter as each birthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
——愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
10、Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.
——祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
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1、我愿用青春，来换一个闺蜜，陪我旅行。生日快乐！
I would like to use youth, in exchange for a girlfriend, accompany me to travel. Happy birthday!
2、今天生日，在此向你讲声：祝你生日快乐！青春美丽！
Today\'s birthday, I would like to say to you: Happy Birthday! Youth and beauty!
3、在这个特别的日子里，祝你生日快乐！
Happy birthday to you on this special day!
4、祝你在这一站，停留更久，我们的友谊天长地久。
I wish you a longer stay at this station, and our friendship will last forever.
5、愿你此生，梦想光芒，野蛮生长，永不彷徨。
May you dream of light, grow savagely and never hesitate in this life.
6、美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐。
In a good day, hold on to your happiness. happy birthday to you.
7、今天是你的生日，祝你开心快乐、幸福平安！
Today is your birthday. I wish you happiness, happiness and peace!
8、祝生日快乐，开心永远。
Happy birthday, happy forever.
9、生日快乐，祝你今天过得愉快！
Happy birthday and have a good day!
10、愿你生日快乐美梦圆，甜蜜温馨驻身边！
Wish you a happy birthday, a sweet dream, sweet and warm stay around!
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